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 ازبکستان، اولین حریف  
دختران هندبال ایران

ایسنا: تیم ملی هندبال دختران نوجوان 
ایران در اولین دیدار خود از رقابت های 
قهرمانی جهان باید مقابل ازبکستان به 
میدان برود. نهمین دوره قابت های هندبال 
قهرمانی جهان دختران نوجوان از ۸ تا ۱۹ 
مرداد )۳۰ جولای تا ۱۰ آگوست( با حضور 
۳۲ تیم به میزبان مقدونیه شمالی برگزار 
خواهد شد. تیم ملی هندبال دختران نوجوان 
ایران در مسابقات قهرمانی آسیا قزاقستان با 
کسب عنوان قهرمانی سهمیه حضور در این 
مسابقات را کسب کرد.  ایران در این مسابقات 
با ازبکستان، مقدونیه میزبان و سنگال 
همگروه است که در اولین دیدار خود باید 
۸ مرداد به مصاف ازبکستان برود. این اولین 
دوره مسابقات قهرمانی نوجوان جهان با 
حضور ۳۲ تیم خواهد بود که ۲۰ تیم از اروپا، 
پنج تیم از آسیا، چهار تیم از آفریقا و سه تیم 
از آمریکای جنوبی و مرکزی می آیند. ایران، 
ازبکستان، کره، قزاقستان و هند کشورهای 

آسیایی حاضر در این مسابقات هستند. 

بازیکنان خارجی لیگ برتر به جز مواردی 
انگشت شمار باکیفیت نبوده اند. حسن روشن 
پیشکسوت فوتبال در این خصوص صحبت 

کرد. 
  حضور بازیکنان خارجی باعث 

ارتقای کیفی تیم ها نشده است!
در تمام لیگ های فوتبال دنیا که می توانند 
الگویی برای دیگر کشورها باشند، جذب 
بازیکن خارجی با اصول و قواعد مشخصی 
انجام می شود. داشتن بازی ملی برای 
بازیکنان مدنظر قرار می گیرد و همچنین 
بازی در فصل قبل اهمیت بالایی دارد. میزان 
سلامت بازیکن لحاظ می شود و تنها به 
دیدن یک یا دو کلیپ چند دقیقه ای اکتفا 
نمی شود. ضمن اینکه عملکرد بازیکنان 
توسط سایت های زیادی قابل بررسی است 
و می توان آمار بازی ها را با جزئیات دقیق 
استخراج کرد تا براساس آن کیفیت بازیکن 
مشخص شود. متاسفانه در فوتبال ایران 
دلال ها نفوذ زیادی در باشگاه ها دارند و رقابت 
شدیدی را میان مدیران ایجاد می کنند 
تا بتوانند بازیکنانی که در فهرست خود 
گنجانده اند به پای میز مذاکره ببرند و در 
نهایت با قراردادی که سود بسیار خوبی 

برایشان دارد، به فروش برسانند. 
  آیا حضور بازیکنان خارجی با 
کیفیت های متفاوت برای فوتبال ما 

الزامی است؟
 با توجه به کاهش ارزش پول ایران در 
مقایسه با ارزهای بین المللی، لزومی ندارد 
باشگاه بازیکن خارجی جذب کند. توصیه من 
این است که مبالغ میلیاردی بابت بازیکنان 
بی کیفیت صرف نشود. از سویی دیگر، وقتی 
بازیکنان خود را با دریافت ارقام قابل توجهی 
جذب  برای  باید  مقابل  در  می فروشیم، 
بازیکنان خوب به همان اندازه هزینه شود، 
معیارهای فنی، مالی و سلامت بازیکن هم 
الزام است. بارها شده بازیکنان خارجی مصدوم 
با تیم های بزرگ ما قرارداد بستند و مدت ها 
مشغول مداوا بوده اند. فراموش نکنیم باشگاه ها 
هم در تلاش هستند تا با سیاه نمایی وانمود 
کنند با مشکلات مالی زیادی روبه رو هستند. 
اگر باشگاهی اسیر مشکلات مالی است، لزومی 
ندارد قراردادهایی به دلار یا یورو منعقد شود 
که به دنبال آن در فیفا پرونده تشکیل شود. 

نباید فریب چنین موضوعی را خورد. 

خارجازمستطیلسبز

حسن روشن: 
 مبالغ میلیاردی 

 بابت بازیکنان 
بی کیفیت صرف نشود

خبــــــر
واعظ آشتیانی: 

 من و »اسدی« همه چیز 
را به مردم خواهیم گفت

امیررضا واعظ آشتیانی در خصوص پیگیری 
ماجرای ردصلاحیتش از سوی کمیته بدوی 
انتخابات فدراسیون فوتبال اظهارداشت: در این 
خصوص در روزهای اخیر صحبت هایی مطرح 
شده و بخشی از موارد را گفته ایم ولی خیلی از 
موارد و ابهامات باقی مانده را هم قصد داریم 
طی یکی، ۲ روز آینده در یک بیانیه جامع به 
سمع و نظر مردم و فوتبالدوستان برسانیم و 
خیلی از مسائل و ابهاماتی که در این خصوص 
وجود دارد را در این بیانیه مطرح خواهیم کرد. 
وی افزود: این بیانیه به صورت مشترک از جانب 
من و آقای اسدی صادر خواهد شد و طی آن 
قصد داریم ضمن اینکه خیلی از موارد و اتفاقات 
را به صورت شفاف مطرح کنیم، یک فراخوانی 
هم طی آن خطاب به حقوقدانان کشور خواهیم 
داشت تا به این موضوع ورود کنند و از لحاظ 
حقوقی اتفاقاتی که رخ داده بررسی شود. 
واعظ آشتیانی در مورد اینکه »اگر در پیگیری 
از نهادهای داخلی به نتیجه نرسیدید، آیا ماجرا 
را به نهادهای بین المللی مثل فیفا می کشانید؟، 
گفت: نه، این چنین نیست و این یک موضوع 
داخلی است و باید در داخل آن را حل وفصل 
کنیم و بحث آبروی فوتبال ایران مطرح است 

و کار را به مراجع بین المللی نخواهیم کشاند. 

پرونده  در   CAS دادگاه  رأی  بالاخره  آرمان ملی: 
»ویلموتس« صادر شد و فدراسیون فوتبال به جز مبالغی که 
به این مربی بلژیکی پرداخت کرده باید سه میلیون و ۳۲۵ هزار 
یورو به همراه جرائم پرداخت کند. این در حالی است که »مهدی 

تاج« به جای عذرخواهی از حیای خود گفت! 
  رأی

پس از کش وقوس های فراوان دادگاه CAS روز پنجشنبه رأی 
خود را درمورد پرونده »مارک ویلموتس« به فدراسیون فوتبال 
کشورمان ابلاغ کرد. بر این اساس دادگاه CAS با شکستن رأی 
شش میلیون و حدود ۲۰۰ هزار یورویی کمیته وضعیت فیفا 
رأی این پرونده را به حدود سه میلیون و ۳۲۵ هزار یورو کاهش 
داد. به این تربیت فدراسیون فوتبال ایران باید این مبلغ به اضافه 
پنج درصد سود سالانه را به سرمربی بلژیکی سابق تیم ملی که 
در چهار بازی رسمی دو شکست مقابل عراق و بحرین را رقم زد، 
پرداخت کند. فدراسیون در زمان همکاری با ویلموتس و قبل 
از بازی با عراق به این مربی، دو میلیون یورو پرداخت کرده بود. 
همچنین ویلموتس به پرداخت نصف هزینه رسیدگی محکوم 

شده است. 
  قرارداد »ویلموتس« چقدر آب خورد؟

با احتساب ۱.7 میلیون یورویی که پیش از این به مارک 
ویلموتس پرداخت شده بود و ۳ میلیون و ۳۲۵ هزار یورویی 
که CAS رأی داده )با احتساب ۵ درصد سود سالیانه حدود 
۳ میلیون و 7۰۰ هزار دلار(، فدراسیون فوتبال بابت قرارداد 
این مربی بلژیکی که در زمان ریاست مهدی تاج امضا شده بود، 
بیش از ۵ میلیون یورو به ویلموتس پرداخت خواهد کرد. علاوه 

بر این فدراسیون فوتبال بابت استقراض ۲ میلیون یورو از شستا، 
ساختمان فدراسیون و دودانگ از ساختمان باشگاه پرسپولیس 
را هم در مزایده از دست داد که در زمان ریاست تاج رخ داد. 
»تسنیم« در ادامه نوشت: این زیان سنگین در یک قرارداد بد 
با مارک ویلموتس، در حالی است که قیمت سالیانه این مربی 
4۵۰ هزار یورو بوده که در زمان مهدی تاج، به سالیانه ۲ میلیون 
۲۵۰ هزار یورو و در مجموع 7 میلیون و ۸7۵ هزار یورو رسید. 
با وجود شکسته شدن رأی فیفا در CAS این مربی باز بیش از ۵ 
میلیون یورو از فدراسیون فوتبال ایران دریافت خواهد کرد که 
میانگین بیش از ۱۲ سال قرارداد او بوده، اما او بابت ۵ ماه فعالیت 
در ایران چنین مبلغی دریافت می کند. در کنار این موضوع حراج 
ساختمان فدراسیون را نیز دارد تا عملا فدراسیون ایران بازنده 
مطلق این پرونده باشد. حالا فدراسیون فوتبال علاوه بر ۱.7 
میلیون یورویی که به ویلموتس پرداخت کرده، حدود ۳ میلیون 
و 7۰۰ هزار یوروی دیگر باید به این مربی پرداخت کند. این 
علاوه بر ۳۰۰ هزار یورویی است که پیش از این به دستیاران 
ویلموتس پرداخت شده و هنوز شکایت آنها نیز در جریان است. 

  پاسخ تاج!
تاج که حالا نامزد ریاست انتخابات فدراسیون فوتبال است، 
در این خصوص گفت: زمانی که ویلموتس با ما قرارداد بست 
قبلا سرمربی بلژیک بود و موفقیت ها و عدم موفقیت هایی هم 
داشت. او سال ۲۰۱6 با مبلغ ۱.۲ میلیون یورو قرارداد بسته بود 
و ما ۲۰۱۹ با ۲.۲ میلیون یورو با وی قرارداد بستیم. اعلام کردند 
شما پول نداشتید چرا با مربی خارجی قرارداد بستید؟ همان 
زمان با تحریم هایی که داشتیم و ترامپ رئیس جمهور آمریکا 

شد همه چیز تشدید شد. ما زمان کی روش مبلغ قرارداد را از 
پول فیفا می دادیم. رئیس سابق فدراسیون فوتبال با اشاره به 
نامه های نوشته شده برای قرارداد با ویلموتس از محل شستا، 
بیان داشت: آقای سلطانی فر و رئیس جمهور با درخواست ما 
برای قرض ۲ میلیون یورو و اینکه ۱۰ میلیون دلار از فیفا طلب 
داریم موافقت کردند و قرار شد مبلغی را قرض بگیریم. ما با 
بانک مرکزی، مدیرعامل گل گهر و... مذاکره کردیم. همه اینها 
به شورای امنیت ملی رفت و قرار شد این پول را قرض بگیریم 
تا از محل طلب فیفا پرداخت شود. وی با بیان طولانی شدن 
پرداخت قرارداد ویلموتس، تصریح کرد: جان کلینر، مسئول 
اصلی حقوقی فیفاست که آن زمان مسئول پرونده ویلموتس 
بود. من خودم بارها به فیفا و AFC نامه زده بودم، اما آنها گفته 
بودند به خاطر تحریم ها نمی توانند به ما پول بدهند. همه 
مسئولان کشور هم در جریان تعویق پرداخت به ویلموتس 
به خاطر تحریم ها بودند. ۱۱ نامه به فیفا و ۹ نامه AFC به زدیم 
که پول ویلموتس را بدهید. فیفا گفت به خاطر تشدید فشار 
آمریکا نمی توانند یک ریال پرداخت کنند. تاج در مورد اینکه 
گفته می شود هیات رئیسه و کمیته فنی با قرارداد ویلموتس 
موافقت نکرده بود، عنوان کرد: رئیس کمیته فنی معتقد بود 
استفاده از مربی بلژیک می تواند برای ما خوب باشد و نظر آنها 
مثبت بود. آن زمان آقای ساکت، خانم صوفی زاده، شیری و... 
بودند. نامه دیگری هم از هیات رئیسه داشتیم و همه دوباره 
امضا کردند با علم به اینکه شرایط را می دانند. رئیس سابق 
فدراسیون فوتبال با اشاره به اینکه من از همین جا دعوت 
می کنم کسانی که از فساد در پرونده ویلموتس اطلاع دارند 
صحبت کنند، تصریح کرد: باید به دادسرا بروند و بگویند به این 
دلایل در پرونده ویلموتس فساد هست. برای معاون وقت وزیر 
متاسفم که عقبه این پرونده را نمی داند. من حیا داشتم و ۲ - ۳ 
سال سکوت کردم چون دلم می خواست آرامش برقرار باشد. 
قرارداد ویلموتس درست بود و من از او دفاع می کنم چون مربی 
نهم جهان بود و کی روش مربی هجدهم. پول ویلموتس را تقسیم 
بر اعزام مسافران، لاستیک های ماشین ها و... کرده اند! آن موقع 
استقلال و پرسپولیس درگیر پرونده های مالی بودند و چرا این 
پول ها را تقسیم بر لاستیک ماشین ها نکردند؟ تاج یادآورشد: 
زمانی که به دادسرا معرفی شدیم فیفا نامه زد و گفت شنیده ام 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال ۸ نفر را به دادسرا معرفی کرده اند 
و اگر درست باشد فوتبال ایران را تعلیق می کنیم. اگر آن موقع 
می گفتیم به ویلموتس پول نداریم بدهیم همان را در پرونده 
می گذاشتند. ۲ ماه اگر کسی پول نگیرد می تواند فسخ کند. 
ما ۲.۲ میلیون دلار قرارداد داشتیم اما حالا جریمه را هم باید 
پرداخت کنیم. الان هم می توانیم این پول را ندهیم و جریمه هم 
به آن تعلیق نمی گیرد چون می توانیم موضوع تحریم را مطرح 

کنیم. ما از فیفا طلبکاریم. 

مشکلات فوتبال

رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ اعلام کرد: دیدار 
افتتاحیه بیست ودومین دوره مسابقات فوتبال لیگ برتر تقابل 
دو تیم استقلال و سپاهان در تهران خواهد بود. سهیل مهدی 
اظهارداشت: تلاش ما این است که در تاریخ ۲۱ مردادماه 
فصل جدید را شروع کنیم و افتتاحیه لیگ را هم با بازی خوب 
استقلال و سپاهان داشته باشیم، دیدارهای هفته اول را در 
تاریخ های ۲۱ و ۲۲ مردادماه برگزار خواهیم کرد. وی در مورد 
حضور تماشاگران و تعداد آنها در ورزشگاه ها هم خاطرنشان 

کرد: همچنان آخرین دستورالعمل از وزارت کشور و ستاد 
مبارزه با کرونا همان حضور ۳۰ درصدی هواداران است، مگر 
اینکه دستورالعمل جدیدی صادر شود. از این ۳۰ درصد، ۱۰ 
درصد متعلق به تیم مهمان است و ما هم با همین دستورالعمل 
قبلی برنامه ریزی می کنیم. مهدی در پاسخ به این سوال که 
»برنامه کامل مسابقات مشخص شده است؟«، تصریح کرد: 
هنوز درباره دو روز اول برنامه ریزی کاملی نداشتیم. باید تا هفته 
پانزدهم برنامه ریزی داشته باشیم و چون قول دادیم نیم فصل 

اول لیگ را قبل از جام جهانی تمام کنیم، ولی هنوز یک هفته 
شناور داریم و نمی توانیم الان برنامه کامل را اعلام کنیم. تلاش 
ما بر این است که بازی های خوب مان را تقسیم کنیم. در هفته 
اول روز جمعه ۲۱ مرداد بازی استقلال- سپاهان برگزار خواهد 
شد و روز شنبه ۲۲ مرداد دیدار ذوب آهن- پرسپولیس. ما دو 
سه هفته اول را با فاصله شش هفت روز برگزار می کنیم، چون 
تیم ها هنوز به صورت صددرصد وارد مسابقات نشدند و پس از 
آن مسابقات با فاصله پنج روز برگزار خواهد شد. وی در پاسخ 
به اینکه »لیگ چه زمانی به پایان می رسد؟«، تاکیدکرد: فکر 
می کنم با این برنامه ای که داریم اواخر اردیبهشت ماه زمان 
پایان لیگ خواهد بود. ما باید تا پایان اردیبهشت ماه ۱4۰۲ 

نمایندگان مان به آسیا را معرفی کنیم. 

 سهیل  مهدی: 

دیدار استقلال - سپاهان افتتاحیه فصل جدید است

 محمد بنا: 

هر کاری لازم بود برای کشتی انجام دادم
سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی کشورمان با تاکید بر 
تفاوت های کشتی  آزاد و فرنگی به قیاس مدال های جهانی و 

المپیک خوزستان و »جویبار« پرداخت. 
  تفاوت

محمد بنا درباره قیاسی که این روزها درباره دو رشته آزاد و 
فرنگی و چرخه آنها صورت می گیرد، خاطرنشان کرد: کشتی 
فرنگی ما با آزاد فرق می کند. در این سه سال و خرده ای که 
توانستیم یک تیم قهرمان جهان درست کنیم هنوز این زمان 
را نداشتیم که داده های کشتی جوانان را تحویل بگیریم. 
وی با اشاره به استان خوزستان که قطب کشتی فرنگی 
ایران است، گفت: کسی دقت نکرده که خوزستان این همه 
قهرمان نوجوانان و جوانان داده و ۲ نفر از آنها مدال بزرگسالان 
گرفته اند. قدرت خوزستان هم فقط به ۳۰، 4۰ سال اخیر 
برنمی گردد، قبل از انقلاب هم آنها همین اندازه مدعی 
بودند، اما فقط یک سعید عبدولی مدال گرفته است و یک 
حبیب اخلاقی. خوزستان که قطب کشتی فرنگی ماست، با 
این همه کمیت، دو مدال گرفته است، ولی یک شهر کوچک 
جویبار که آنجا هم قطب کشتی آزاد است، آنقدر کیفیت و 
کمیت دارد که آن همه باشگاه می زنند. پدر و مادرها آنقدر از 

کشتی استقبال می کنند و از آنجا این همه کشتی گیر مدال 
می گیرند. 

  رقابت
نایب قهرمان پیشین کشتی فرنگی جهان در مورد حضور 

الکسانیان حریف مستقیم محمدهادی ساروی در 
تورنمنت لهستان که مثل گرایی مقابل حریفش 
الکسانیان  به »تسنیم« گفت:  نگرفت،  کشتی 

کشتی گیر شناخته شده ای است و مقابل 
حریفش از جمهـــوری چکروی 
تشک نیامد.. او ۱۰ سال است که 

در سطح اول کشتی دنیا حضور 
دارد و این طور نیست که نخواهد 

دستش رو شود. حالا هر کسی 
فکری دارد، مثل جریان علی 
گرایی که ما جلوی آکژول 
محمـــــوداف نخواستیم 

کشتی بگیــــرد. سرمربی 
تیم ملی فرنگی در پاسخ به این پرسش که 
مبارزه بعدی ساروی و الکسانیان را چطور 

پیش بینی می کند، عنوان کرد: قبل از مسابقات برای مربیان 
پیغام فرستادم و یک سری راهکار دادم. فکر می کردم آنجا 
باهم کشتی می گیرند، بعد گفتم اصلا هادی، الکسانیان را له 
می کند. او دیگر الکسانیان سابق نیست، ضمن اینکه هادی 

ساروی ما غول شده است. 
  امید

محمد بنا در خاتمه در مورد اینکه چقدر به موفقیت تیمش 
در بلگراد امیدوار است، بیان کرد: تمامش برمی گردد به همین 
4۰، ۵۰ روزی که وقت داریم، بچه ها همت کنند این قابلیت 
را داریم که در بالاترین رتبه قرار بگیریم. من هر کاری 
لازم بود در کشتی انجام دادم و هیچ ادعایی هم 
ندارم. فعلا ماموریتی است که گردن من قرار دادند و 
بر حسب وظیفه کار می کنم. من ۲۰ سال شده است 
که کل زندگی ام در خانه کشتی گذشته است. این 
خودش یک عمر است. مربی را به خانه کشتی 
می آورم پنج روز نشده دیوانه می شود. 
شما حساب کنید ۲۰ سال، ۲۰ تا ۳6۵ 
روز چقدر می شود، یعنی من تمام 
عمرم را اینجا گذراندم، آیا این 
امکان وجود داشت که بی خودی 
من را ۲۰ سال اینجا نگه دارند؟ 
می گویند پاقدم تو خوب است، 
شانس داری، من هم قبول دارم، 

خدا و لطفش جای خودش است.

درباره خبرسازشدن فهرست جرائم استیون جرارد برای 
بازیکنان استون ویلا باید بگویم نه تنها جرارد بلکه تمام مربیان 
موفق فوتبال دنیا در رده باشگاهی و ملی، نظم و انضباط را 
سرلوحه برنامه های خود قرار می دهند و به شکلی با بازیکنان 
متخلف رفتار می کنند که خروجی آن منجر به رعایت تمامی 
اصول لازم برای پیشرفت تیم می شود. وجه تمایز فوتبال 
حرفه ای و غیرحرفه ای در رعایت نظم است و متاسفانه حلقه 
مفقوده فوتبال ایران محسوب می شود. بی قانونی یک قانون 
بوده و بازیکن سالاری به وضوح حس شده تا جایی که آثار آن 
عیان است. برای ثبات واژه تیم نباید اغماضی صورت گیرد و 
همان طور که در فوتبال حرفه ای آیین نامه انضباطی وجود دارد 
در تمامی عرصه ها نیز این موضوع باعث اعتلای یک مجموعه 
می شود به شرطی که بندهای قوانین اجرایی شود. در فوتبال 
ایران سوءمدیریت باعث شده تا مشکلات زیادی به وجود  آید. 
آیین نامه ها تعریف شده و تمامی قوانین مکتوب است اما عدم 
اجرای موارد تعریف شده کار را به جایی می رساند که تیم دچار 
از هم گسیختگی می شود. ناهنجاری ها را به بهترین شکل 
می توان مدیریت کرد و اجازه تخلف را از همگان گرفت اما 
برخوردها در تیم های باشگاهی یکسان نیست و این موضوع 
تبدیل به معضل شده است. موارد مصداقی متعددی وجود 
داد که می توان به آنها اشاره کرد ولی لزومی دیده نمی شود 
چون تمامی کسانی که اخبار فوتبالی را پیگیری می کنند 
بدون تردید موارد زیادی را در ذهن دارند. بارها شده که جرائم 
مختلفی با احکامی مواجه شده اما به مرور از آنها کاشته شده 
تا فرد متخلف جریمه تخلف خود را به طور کامل نپردازد و آثار 
چنین برخوردهای با اغماضی دیده شده است. برای همین 
نمی توان به مسائل انضباطی تکیه کرد و به بهبود وضعیت 
امیدی نیست.  سرمربی هر تیم می تواند نظم لازم را در تیمش 
پیاده کند. در تیم ملی ایران مسئولیت پذیری لازم دیده نشده 
و نفر اول کادرفنی نتوانسته انضباط لازم را در تیم برقرار کند. 
بسیاری از بازیکنان تیم ملی لژیونر هستند و در تیم های اروپایی 
بازی می کنند. آنجا اگر در رعایت مسائل انضباطی کوتاهی 
داشته باشند بلافاصله از سوی سرمربی جریمه می شوند و 
به همین دلیل به نکات لازم بر ایجاد نظم در تیم آگاه هستند. 
آنها به راحتی می توانند عیار سرمربی را بسنجند و براساس 
آن رفتار کنند. سرمربی تیم ملی باید قدرتی داشته باشد که 
بر مبنای آن بازیکنان تبعیت کنند نه اینکه شاهد رفتارهایی 
باشیم که خروجی آن بیانگر مسائل دیگری است. فاکتورهای 
لازم برای آنکه سرمربی تیمی متحد داشته باشد در کلاس های 
مربیگری آموزش داده شده و عدم رعایت آنها تیم را از حالت 
عادی خارج می کند. مربیانی که در بالاترین سطح فوتبال جهان 
موفقیت های بسیار زیادی را رقم زده اند قطعا اصول مربیگری را 
به دقیق ترین و کامل ترین شکل اجرا کرده اند. در ایران مربیانی 
داریم که بدون آنکه در ۱۰ تا ۲۰ سال گذشته موفقیت قابل 
ذکری را رقم زده باشند در حد فاصل لیگ برتر و لیگ دسته یک 
مشغول به کار هستند و در چنین فضایی انتظار پیشرفت داریم. 
در تیم ملی هم اسکوچیچ از سوی کمیته فنی برکنار می شود، 
اما هیات رئیسه او را ابقا می کند و همه چیز منوط به انتخابات 
۸ شهریور می شود تا تکلیف سرمربی ایران در جام جهانی 
مشخص شود. اگر قدرت کافی وجود داشت و شاهد دودستگی 
در تیم ملی نبودیم، وقتی بخشی از بازیکنان اسکوچیچ را قبول 

ندارند در جام جهانی به مشکل می خوریم. 

فوتبـــالداخلـــی
 تسنیم: محرومیت باشگاه پورتوی پرتغال به خاطر عدم 
پرداخت حق رشد ۱۰۰ هزار یورویی مهدی طارمی به باشگاه 
بوشهری خیلی زود برطرف شد.  روزنامه Abola پرتغال در سایت 
رسمی اش با اشاره به بسته بودن کوتاه مدت ثبت قرارداد بازیکنان 
پورتو به خاطر بدهی ۱۰۰ هزار یورویی به باشگاه ایرانجوان بوشهر 
نوشت: باشگاه پورتو مبلغ باقیمانده ۱۰۰ هزار یورویی را که مربوط 
به حق رشد مهدی طارمی است به باشگاه بوشهری پرداخت کرد. 
این حساب اکنون تسویه شده و باشگاه بوشهری نیز دریافت مبلغ 
یادشده را تأیید کرده است. براساس این گزارش، مبلغ ۱۰۰ هزار 
یورویی بابت مکانیسم حق رشد مهدی طارمی است که این موضوع 
باعث شد پورتو نتواند برای مدت کوتاهی اقدام به ثبت قرارداد 
بازیکنانش کند، هرچند این مشکل خیلی سریع برطرف شد. باشگاه 
ایرانجوان بوشهر پیش از این برای گرفتن حق رشد مهدی طارمی، 
بازیکن پیشین خود به فیفا شکوائیه ای فرستاد و در نهایت در این 

ماجرا برابر پورتو به پیروزی رسید. 

  کینه ای که زلاتان ابراهیموویچ از پپ گواردیولا به دل گرفته، 
پاک نشدنی است. ستاره سوئدی تیم فوتبال میلان که تابستان 
سال ۲۰۰۹ از اینتر به بارسلونا رفت، نتوانست خودش را با ایده ها 
و فلسفه فوتبالی پپ گواردیولا وفق دهد و تنها یکسال بعداز این 
تیم جدا شد و به میلان پیوست. از آن روز او به هر بهانه ای به 
پپ حمله کرده و با زبان طعنه و کنایه درباره اش صحبت کرده 
است. زلاتان اکنون در حال سپری کردن دوره نقاهت عمل 
جراحی  زانویش است، در کتاب شرح حال جدید خود جزئیات 
تازه ای درباره دوران بازی اش منتشر کرده که بخشی از آن درباره 
گواردیولا است. زلاتان در این کتاب با توصیف سرمربی حال 
حاضر منچسترسیتی به عنوان »فیلسوف« نوشته است: فیلسوف 
بازیکنانی را ترجیح می دهد که بدون هیچ چون و چرایی از او 
اطاعت کنند. این نخستین باری نیست که ایبرا به این شیوه از 
سرمربی سابقش در بارسلونا انتقاد می کند. او در کتاب شرح 
حالی قبلی )من زلاتان هستم( خود نیز به گواردیولا حمله کرد.

                  حضور
سیدپیام نیازمند، در چهار مسابقه از ۶ دیدار تدارکاتی 
پیش فصل حداقل حضور یک نیمه ای درون دروازه 
پورتیموننزه پرتغال داشته و در هفتمین بازی دوستانه 

پورتیموننزه برابر کوویلا در نیمه دوم به میدان رفت. 

            تمرین 
کریس.رونالدو، ستاره پرتغالی که این روزها محور 
اصلی شایعات نقل وانتقالات تابستانی است و همه 
منتظر تصمیم نهایی باشگاهش درباره او هستند بعداز 
مدت ها انتظار سرانجام با بازیکنان یونایتد تمرین کرد. 

                           دیدار 
بیل پس از پایان مهلت قراردادش با رئال در 
تابستان سالجاری به لس آنجلس اف سی پیوست. 
گرت بیل برای دیدار با هم تیمی های سابقش به اردوی 

رئال مادرید در آمریکا رفت. 

ت
شــ
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بیــنالمــلل

 رأی پرونده »ویلموتس«   صادر شد

»حیای «تاج   و     بدهی 100 میلیاردی فدراسیون فوتبال! 


